



ASSOCIATE LAWYER

Bingham Law is in search of an associate lawyer. The candidate must be a member in good standing with the Law Society of New Brunswick and have a minimum of 2 years' experience in private practice.

The successful candidate will work both independently and with partners, but will be encouraged and supported to grow their own practice within the firm.

The candidate should possess sound interpersonal and communication skills, be self-motivated with good organizational skills, and have a demonstrated commitment to client service. They must be able to work independently and in a team environment. Bilingualism is a strong asset.

At Bingham Law we pride ourselves in providing high quality services, in being practical and cost-effective, and in delivering these services in a friendly, approachable atmosphere. We offer competitive compensation with a generous and objective bonus formula; flexible hours and vacation time; health, vision and dental, life and disability insurance; as well as professional development and promotion budgets.

Candidates who meet the above qualifications can send their cover letter and resume to Anne Hébert, CEO, at ahebert@bingham.ca. We thank all applicants for their interest, however, only those selected for an interview will be contacted.

AVOCAT - AVOCATE

Bingham Law cherche un ou une avocate pour se joindre à son équipe. La ou le candidat doit être membre en règle du Barreau du Nouveau-Brunswick et avoir un minimum de 2 années d'expérience en pratique privée.

Le ou la candidate choisi travaillera indépendamment mais aussi avec des associé.e.s. Elle ou il sera encouragé de bâtir sa propre pratique et sera appuyé.e par le cabinet pour ce faire.

Le ou la candidate devra posséder de l'entregent et d'excellentes capacités de communication, être motivé.e et organisé.e, et démontrer un engagement fort envers la livraison de services aux clients. Il ou elle devra pouvoir travailler indépendamment ainsi qu'à l'intérieur d'une équipe. Le bilinguisme sera considéré un atout important.

Chez Bingham Droit, nous sommes fiers de livrer des services de qualité à la fois pratiques et raisonnables, et nous nous honorons à les livrer dans une atmosphère chaleureuse et d'approche facile. Nous offrons une rémunération compétitive avec une formule de bonis à la fois généreuse et objective; des heures et vacances flexibles; de l'assurance santé, vision et dentaire, assurances vie et d'invalidité; de même qu'un budget pour le développement professionnel et la promotion.

Les candidat.e.s qui rencontrent les qualifications ci-dessus peuvent faire parvenir leur lettre d'intention et leur curriculum vitae à Anne Hébert, PDG, à ahebert@bingham.ca. Nous remercions tous les candidat.e.s pour leur intérêt, toutefois seul.e.s les candidat.e.s retenu.e.s pour une entrevue seront contacté.e.s.